
            
 

Referat af konstitueret bestyrelsesmøde d. 19/8 2020 

 

Fremmødte: Aase, Anne-Sofie, Jens, Knud og Joan. 

 

Konstituering af bestyrelsen: 

Aase træder ind som ny sekretær. De øvrige beholder deres poster, som er følgende: 

Jens – Kasserer og GDPR ansvarlig, Joan - formand, Anne-Sofie og Knud - almindeligt 

bestyrelsesmedlem. 

Ved generalforsamlingen blev en ny suppleant valgt, som er Lis Wikander. Per og Jørn er stadig 

revisorer og Bente er stadig revisor suppleant. Velkommen til de nye. Vi glæder os over at I vil 

være med til at tage en tørn. Vi afleverer en gavekurv til den afgående sekretær Jette Bøttcher, som 

tak for indsatsen. 

 

Referat fra generalforsamlingen blev gennemgået og tilrettet. 

Drøftelse af nogle af de punkter der kom frem ved generalforsamlingen. 

Førstehjælpskursus med hjertemassage. Bestyrelsen undersøger, hvem der kan lave kurset, hvad 

det koster og kommer med et oplæg ved næste generalforsamling. 

Gennemgang af det spørgsmål der blev rejst ved generalforsamlingen hvor en parcelejer, selv 

havde kontaktet Fors, fordi der var lugtproblemer fra en kloak og hvor Fors kom dagen efter og 

skiftede til et nyt kloakdæksel. Snakken gik på om det er noget bestyrelsen skal inddrages i, inden 

det udføres eller det er nok med at blive informeret om episoden efterfølgende. I dette tilfælde fik 

bestyrelsen ikke informationen, det vil vi gerne have i fremtiden. Bestyrelsen tager bemærkningen 

til efterretning. 

 

Derefter blev der gennemgået de henvendelser, der har været fra medlemmerne, siden sidst. De 

listes op her: 

Henvendelse om bilkørsel på vores sti ved trappen fra Ejbybrovej op til Højdevang. Det er ulovligt 

og der er taget hånd om det. 

Henvendelse om en nabo der har etableret et hegn med grene og kviste i skel og kalder det 

insekthotel. Bestyrelsen gør opmærksom på at det er hegnsloven der gælder og at begge naboer 

skal være enige, før det sættes op i skel. Ellers skal det laves på egen grund. 

Henvendelse om der er regler i vores retningslinjer, om man må sætte hegn op i skel eller det skal 

være levende hegn (hæk eller buske). Grundejerforeningen har ingen regler om netop det, så vi 

henviser igen til hegnsloven. 

 

Henvendelse vedr. meget vand i en have, efter der er lavet ny asfalt på Ejbybrovej. Bestyrelsen 

tager henvendelse til kommunen for at få en dialog i gang. 

 

Derefter havde bestyrelsen en snak om vores veje og vi ønsker at få optimeret både veje og ramper 

og indhenter priser på det hele og tager det med som et punkt ved vores næste generalforsamling 

som jo er allerede om et halvt år. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til onsdag d. 21. Oktober kl. 18.30. Hos Knud 


